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JAARVERSLAG DORPSBELANGEN FERWERT – HEGEBEINTUM 
VAN 25 MAART 2022 T/M MAART 2023. 

 
Hierbij het jaarverslag van Dorpsbelangen Ferwert-Hegebeintum (DBFH). 

We proberen u in vogelvlucht mee te nemen en te benoemen waar het bestuur, de 

commissieleden en de vele vrijwilligers zich het afgelopen jaar mee bezig hebben gehouden. 

 

Het bestuur is sinds mei 2022 weer compleet en bestaat momenteel uit de volgende personen 

en de daarbij behorende functies: 

 Tsjip Luimstra, voorzitter 

 Gaatze Wiersma, Penningmeester 

 Hieke Stelpstra-Metzlar, secretaresse 

 Klaas Schotanus, algemeen lid 

 Hillie Politiek-Jellema, algemeen lid 

Naast het bestaande bestuur noemen we Sjak Papma. Het vrij nieuwe bestuur is blij met zijn 

inbreng en zijn uitgebreide kennis over zoveel verschillende onderwerpen.  

 

Het bestuur vergadert 1x per maand. 

Als een rode draad loopt het DOM project door de vergaderingen heen. Fase 1 betreft de 

hoofdstructuur en fase 2 betreft de eventuele verbinding tussen Ferwert-Hegebeintum d.m.v. 

een wandelroute. Tevens wordt er gebrainstormd over een eventuele combi tussen Blije, 

Ferwert en Hegebeintum op het gebied van toeristische activiteiten. 

 
1. Op 25 maart 2022 vond de jaarlijkse ledenvergadering plaats met een mooie 

opkomst van ruim 75 aanwezigen. 

 

2. April 2022. Zoals net aangegeven is de rode draad het DOM project en heeft er  

wederom een gesprek plaatsgevonden tussen de Gemeente en het bestuur van 

DBFH. April is ook de maand waarin Koningsdag gevierd wordt. In Ferwert was er 

dit jaar een Vrijmarkt op het Vrijhof en de kinderen konden zich vermaken op een 

luchtkussen. Het was een gezellige ochtend. 

3. De tijd gaat verder en het is volop lente. 4 mei ‘s middags was er een 

indrukwekkende lezing te beluisteren in de Liudgertsjerke. Gastspreekster Loes van 

Dijk. ’s Avonds was er een herdenkingsbijeenkomst in de Martinustsjerke en de 

kranslegging op het Vrijhof en de bloemlegging bij het Indië monument volgden 

daarna. 
 

4. Ondanks de gevorderde lentemaand, wij zijn ondertussen in de maand juni beland, 

was het weer tijdens de fiets-elfstedentocht op Pinkstermaandag grijs en grauw en er 

viel veel regen. Tijdens de  bestuursvergadering deze maand waren er 2 gastsprekers 

namens de dorpscoöperatie “t Hoekje” aanwezig. Tevens vond in deze maand de 

Avondvierdaagse weer plaats  wat zeer geslaagd en goed georganiseerd was. Het 

duurt nog maanden, maar het eerste overleg tussen DBFH, Gemeente, brandweer, 
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politie en een dorpsbewoner, over de komende jaarwisseling heeft plaats gevonden. 

De vraag is: “hoe problemen zoals voorgaand jaar (voorgaande jaren) te 

voorkomen”. Als  veiligheidsrisico gebied aangemerkt worden wil niemand en moet 

hoe dan ook voorkomen worden. Na de zomervakantie worden er verdere stappen 

gezet. 

 

5. In de maand juli waren er tijdens de bestuursvergadering 2 gastsprekers aanwezig 

vanuit de Gemeente. Onderwerp was wederom het DOM project en het bestuur heeft 

haar wens uitgesproken betreffende de realisatie van een wandelpad Ferwert-

Hegebeintum. Daarnaast heeft het bestuur van DBFH  besloten om mee te doen aan 

het glasvezelproject. (Deltafiber). Prachtige projecten maar in ieders achterhoofd 

leven de zorgen over de bloedige oorlog in de Oekraïne. Een behoorlijk aantal 

mensen aldaar hebben het land verlaten. De Gemeente heeft besloten om het 

leegstaande Gemeentehuis van Ferwert tijdelijk ter beschikking te stellen als 

opvanglocatie voor een aantal oorlogsvluchtelingen. DBFH heeft gezorgd voor een 

mooie bak bloemen. 

 

6. Na een mooie, zonnige en warme zomervakantie heeft DBFH op 29 augustus de 

werkzaamheden weer opgepakt. De ledenkaarten hebben, in onze ogen, een prachtig 

“nieuw jasje” gekregen en zijn ondertussen verspreid. Wat ook mooi had moeten 

zijn was het ingezaaide bloemenveld in het kader van het project natuureducatie bij 

OBS “Op ‘e Trije”. Het resultaat viel echter een beetje tegen. Ws te droog en iets te 

laat ingezaaid.  

 

7. September. Na vele en intensieve voorbereidingen ging het dorpsfeest van start. 

Een zeer geslaagd feest zonder calamiteiten. Er was feest voor de peuters verzorgd 

door ,Janneke Brakels, feest voor de bewoners van Foswert en voor dorpsbewoners 

in Grand Café Ut en Thús. Circus Witova heeft de basisschoolkinderen vermaakt en 

de kaatsliefhebbers konden hun hart ophalen tijdens een kaatspartij om de 

Kritebeker. Op vrijdagavond volgden de playbackshow en een jaren “70-’80 feest in 

de tent met de drive-in show. De zaterdag werd gevuld met een matinee, 

volleybaltoernooi en als kers op de taart de top 100 band “Boomerang”. Het feest 

werd afgesloten met een tentdienst. Naast het dorpsfeest vond er op 28 september 

een druk bezochte informatieavond plaats in het Grand Café. Het betrof de 

Bereikbaarheid Ameland verzorgd door Rijkswaterstaat. Dit was tevens via de live 

stream te volgen. Een gigantisch project wat nog alle kanten op kan. 

 

8. In oktober werden alle vrijwilligers bedankt met een gezellige avond in dorpscafé ’t 

Hoekje. Geslaagd en heel gezellig. Tevens werd er gebrainstormd over het 

toekomstige 70 jarig jubileum van DBFH. Er vond een gezamenlijk overleg plaats in 

Hegebeintum tussen DBFH en de activiteitencommissie. De plannen worden de 

komende maanden verder uitgerold. 
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9. De herfst heeft met rasse schreden zijn intrede gedaan en we zijn in de maand 

november beland. Op 1 november vond in Café ’t Hoekje het vervolggesprek plaats 

over de komende jaarwisseling. Politie, een delegatie van de Gemeente, 

Jeugd+Brant Heidstra, en afgevaardigden van DBFH waren aanwezig. Brant 

Heidstra en de aanwezige jeugd presenteerden hun plan om het een feest voor jong 

en oud te laten worden en de jeugd er zoveel mogelijk in te betrekken. Maar voordat 

het zover is kwamen eerst Sinterklaas en zijn Pieten op 12 november in Ferwert aan. 

Wederom een geslaagde middag. De oudere jeugd kon zich verheugen op de 

greppeltocht. 18 november was het zover, er deden maar liefst 27 teams mee! Deze 

activiteit is en blijft razend populair onder de jeugd. 

 

10.  December. Op 1 december was het officiële startmoment betreffende de 

herinrichting Marrumerweg, Hoofdstraat en Elingawei. D.m.v. het onthullen van een 

projectbord is de herinrichting van start gegaan. Het bord werd onthult door 

wethouder Aant Jelle Soepboer en Sjak Papma namens de DOM. December….geen 

“witte”, wel een “gladde” maar bovenal een hele gezellige maand. Sinterklaas en 

zijn Pieten verbleven nog steeds in Ferwert en vertrokken meteen na 5 december. 

Het Kerstfeest stond voor de deur. Traditiegetrouw stond er wederom een prachtige 

Kerstboom op het Vrijhof. En dan “last but not least” heel spannend……..de 

jaarwisseling stond op de stoep, het werd 30 en 31 december. Hoe zou het dit jaar 

gaan? Brant Heidstra + de jeugd heeft hun besproken plan ten uitvoer gebracht. Er 

stond een tent bij de sporthal, het café was dicht, muziek was geregeld en uiteraard 

waren er hapjes en drankjes. Het Carbidschieten was de zogenaamde kers op de 

taart. Kortom…Het was een geslaagde jaarwisseling. 

 

11. Januari 2023. De maand van de evaluatie, nieuwe werkzaamheden en nieuwe 

gesprekken. DBFH kreeg deze maand contactwethouder Aant Jelle Soepboer op 

bezoek. Diverse onderwerpen passeerden de revue. Het bezoek werd door DBFH 

zeer op prijs gesteld. Er is gestart met de verbouw van het pand aan de hoofdstraat 

16, zodat hier uiteenlopende activiteiten kunnen plaatsvinden.(voormalige Stap der 

is Yn). De Werkgroep DOM 2.0 heeft het project begeleid. Tijdens een bijeenkomst 

in Eetcafé ’t Hoekje werd de jaarwisseling besproken. Opnieuw waren politie, Brant 

Heidstra, afgevaardigden van de Gemeente, Jeugd en afgevaardigden van DBFH 

aanwezig. Over het algemeen, op wat kleine incidenten na, is het heel goed 

verlopen. Uiteraard was een ieder hier heel content mee. Hoe dit alles er dit jaar uit 

komt te zien is nog niet duidelijk. De items: Verzekering en aansprakelijkheid gaan 

hand in hand maar is aan de andere kant heel lastig te regelen, eigenlijk niet. Dit 

werd aangegeven door de organisator Brant Heidstra. Tevens werd er deze maand 

een begin gemaakt met de herstructurering van de Marrumerweg/Hoofdstraat. De 

bomen werden eerst gekapt en daarna begon men met het verdere straatbeeld. Het is 

vooral voor de aanwonenden een poosje behelpen maar het eindresultaat zal vast een 
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dikke 10 opleveren! Maar we zijn er nog niet…..we gaan verder met de 

modernisering……….ons dorp (maar ook de ons omringende dorpen) krijgen (of 

hebben ondertussen) glasvezel. Delta Fiber heeft/had het druk met de aanleg 

hiervan. De totale afronding zal ws eind 2023 zijn. Een ieder die dit wil kan een 

abonnement nemen voor supersnel internet. DBFH heeft hier financieel gezien nog 

een graantje van mee mogen pikken, uiteraard in en voor ons aller belang.  

Gastspreekster deze maand op de bestuursvergadering was Froukje Grijpstra die 

uitleg gaf over de wandeltocht “Fan Terp nei Syl”. Deze tocht staat gepland in 

September en belooft een waar spektakel te worden.  

 

12.  Februari. Hartje winter volgens de kalender, maar echte kou liet op zich wachten. 

Nostalgische plaatsjes ontbraken, aan de andere kant gunstig voor onze 

energierekening. De dorpsvisie is onder de loep genomen. De visie is geschreven 

voor een aantal jaren en de helft zit erop. Tijd om alles door te nemen en te polsen of 

er voor de komende 5 jaar nog aanpassingen in opgenomen moeten worden. Dit kan 

de werkgroep niet alleen dus er wordt input gevraagd. De jubileumcommissie is 

druk bezig met de voorbereidingen, er zijn al leuke initiatieven bedacht. Het plan is 

om wederom een brochure te verspreiden. Input hiervoor kwam gestaag binnen, en 

het eindresultaat is er op het moment van dit schrijven nog niet  maar zal 

ongetwijfeld aan de verwachtingen voldoen. De bedoeling is om de brochure een 

week voor de Openbare Ledenvergadering te verspreiden. Ook de verfraaiing van de 

Hoofdstraat/Marrumerweg kwam aan de orde en voorbereidingen omtrent de 

invulling hiervan is in volle gang.  

 

13. Maart 2023. Sneeuwklokjes en  krokussen steken heel nieuwsgierig hun kopjes uit 

de aarde maar van het begrip lente, daar is begin maart in de verste verte nog geen 

sprake van. 4 maart was er Kinderdisco in Jeugdsoos de Intro. De kinderen hebben 

gedanst, gelachen maar bovenal gefeest! Pasen staat volgende maand voor de deur 

en in het kader van deze feestdagen is er op 25 maart een Kids Paas Bingo 

georganiseerd in Eetcafé ’t Hoekje’. Deze maand wordt er gestart met de sloopt van 

het voormalige Dockinga College en de verwachting is dat dit medio mei afgerond 

zal zijn. 

 

14. We kunnen terugkijken op een jaar met mooie activiteiten en veel inzet vanuit 

diverse commissies en werkgroepen. Als bestuur zijn wij blij met al die vrijwilligers 

waarmee we samen optrekken. We hopen ook het komende jaar op een fijne 

samenwerking en dat we samen verder gaan met het in stand houden van de 

leefbaarheid en saamhorigheid in onze beide dorpen. 
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